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تمریــن تیم ملی کاراتــه در راه اعزام 
به بازی های کشــورهای اسلامی در 
شــرایطی بــه میزبانــی آکادمی ملی 
المپیــک در حــال برگــزاری اســت 
کــه تهویــه ســالن تمرین هــای ایــن 
مجموعــه بــه هیچ وجــه شــرایط 

خــوب و قابــل قبولــی نــدارد.
در پایــان رقابت هــای انتخابــی تیــم 
ملــی کاراتــه کــه بــا پیــروزی و ظهــور 
ســتاره های جــوان کاراتــه ایــران 
همــراه بــود، اردوی تیــم ملــی بــا 
هدایــت سید شــهرام هــروی در 
آکادمــی ملــی المپیــک آغــاز شــد. 
ایــن اردو بــرای کســب آمادگــی هــر 
چه بیشتر برای حضور در بازی های 
کشورهای اسلامی با حضور نفرات 
دعوت شده در حال برگزاری است. 
ئیــس  ر یــی  طبا سیدحســن طبا
فدراسیون کاراته به همراه محسن 
آشوری نایب رئیس این فدراسیون 
نیــز بــا حضــور در اردوی تیــم ملی با 
ملی پوشــان و اعضــای کادر فنــی 

دیــدار و گفت وگــو کردنــد.
سیدشــهرام هــروی ســرمربی تیــم 
ملی کاراته گزارشی از وضعیت تیم 
ملــی و نفــرات اعزامــی بــرای حضور 
در بازی هــای کشــورهای اســلامی 
را بــه رئیــس فدراســیون ارائــه کرد. 
همچنیــن ملی پوشــان کاراتــه در 
گفت وگــو بــا رئیــس فدراســیون، 
همگــی از عــزم خــود بــرای کســب 
بهتریــن نتیجــه در ایــن رقابت هــا 
گفتنــد و دغدغه های شــان مطــرح 
شــد. تهویــه محل تمریــن تیم ملی 
کاراتــه وضعیــت بســیار بــدی دارد 
و همیــن موضــوع باعــث شــده 
ملی پوشــان در گرمــای زیــاد ســالن 

مجبــور بــه تمریــن باشــند.
علاوه بر نفرات اعزامی به بازی های 
کشــورهای اســلامی، تعدادی دیگر 
از چهره هــای بــا آتیه کاراته ایران نیز 
در اردو بــه ســر می برنــد. ایــن اردو تا 
امــروز چهارشــنبه در جریــان اســت 
و ســپس از دوشــنبه هفتــه آینده از 

ســر گرفته می شــود.
علــی مســکین در ۶۰ کیلوگــرم، 
مرتضــی نعمتــی در ۶۷ کیلوگــرم، 
 ۷ ۵ ر  د بری  ســیا آ صغــر  علی ا
کیلوگرم، مهدی خدابخشــی در ۸۴ 
کیلوگــرم و مجیــد نیکوهمــت در 
۸۴+ کیلوگــرم ملی پوشــان مجــوز 
گرفتــه بــرای حضــور در بازی هــای 

کشــورهای اســلامی هســتند.

تمرین سنگین 
 ستاره های کاراته 

در هوای گرم

 zگزارش

امیررضــا خــادم از بازگشــت بــه عرصــه مربیگری در کشــتی خبــر داد. رئیس 
پیشین فدراسیون کشتی در این باره گفت: »تصمیم دارم کارهای مربیگری 
را شروع کنم. هر کسی که مشغول هر کاری است، آن کاری که برای خودش 
اســت و با آن بزرگ شــده را حفظ می کند. بعد از ســال ها که مســئولیت های 
مختلف داشتم به نظرم آمد از حالا به بعد در هر کاری که مسئولیت داشتم 

در کنارش در جایی که دانش و داشته آن را دارم هم مشغول باشم.«  

درســتکار ســرمربی تیــم ملی کشــتی آزاد بــه اتفاقات انتخابی تیــم ملی واکنش 
نشــان داد: »جنبه مثبت این اتفاق، شــور و اشــتیاق و علاقه مردم به کشتی بود. 
این نشان می دهد کشتی بین مردم خاستگاه و جایگاه خاصی دارد که حاضرند 
جان خود را به خطر بیندازند. روز یکشنبه ثابت شد که کشتی جایگاه بزرگی بین 
مــردم دارد ولــی از لحــاظ انضباطی، نیاز به مراقبت های بیشــتری بــود تا اتفاقی 

بــرای قهرمانــان نیفتد. وزیر ورزش هم تأییــد کرد که از انتخابی لذت برده.«

چند روزی از مصاحبه تند مینو مداح علیه هادی ســاعی می گذرد که رئیس 
فدراســیون تکوانــدو می گوید: »مشــکلی بــرای ادامه همکاری وجــود ندارد و 
مــداح ســرمربی تیــم ملــی می مانــد. انتخــاب بهترین مربی پروســه داشــت. 
استاد کانگ مشاور ما است. او احساساتی هم هست و دیده بود که اعضای 
تیم پسران ناراحت هستند، به همین خاطر می خواست کاری انجام بدهد. 
مــن هــم قبــول کردم. با این کار جایگاه مداح با این موارد به خطر نمی افتد.«

امیررضا خادم : پژمان درستکار : ساعی:

کار مربیگری را شروع می کنم یکشنبه روز پیروزی کشتی بود جایگاه مداح به خطر نمی افتد

دارنــده مــدال برنــز المپیــک آتــن در 
حاشــیه مراســم رونمایــی از تندیــس 
قهرمانــان یــک بــار دیگــر از وضعیــت 
تیــم ملی تکوانــدو انتقــاد کرد. یوســف 
یــن مراســم بــا  کرمــی در حاشــیه ا
اشــاره بــه عملکــرد تیــم ملــی تکوانــدو 
در مســابقات قهرمانــی آســیا گفــت: 
»تیــم ملــی تکوانــدو در قهرمانــی آســیا 
عملکــرد خوبــی نداشــت. البتــه از قبل 
گفته بــودم که تکوانــدوی ایــران از رقبا 
عقــب مانــده امــا وقتــی ایــن حرف هــا 
را زدم کســی توجــه نکــرد. حــالا در 
مســابقات قهرمانــی آســیا ایــن عقــب 
ماندگی خــودش را نشــان داد اما حتماً 
در قهرمانــی جهــان ایــن عقــب ماندگی 
بیشــتر خــودش را نشــان می دهــد. 
جبــران ایــن عقــب ماندگــی بــه ایــن 
ســادگی ها ممکن نیســت و حتمــاً باید 
چنــد ســال بــا برنامــه کار کــرد تــا بتوان 

دوبــاره بــه آن ســطح قبلی برگشــت اما 
خیلــی ســخت و دشــوار اســت.«

کرمی که ایــن روزها به عنوان ســرمربی 
پاکســتان فعالیــت می کنــد، بــا بیــان 
این کــه شــرایط تکوانــدوی ایــران اصــلاً 
خــوب نیســت، ادامــه داد: »د وســت 
دارم اول از همــه در کشــور خــودم 
باشــم اما به شــرطی که شــرایط فراهم 
باشــد. یعنی بحث فنــی، مالــی و خیلی 
چیزهــا ماننــد جــو حاکــم بــر تکوانــدو. 
احســاس کردم الان نباشم بهتر است. 
در حــال حاضــر شــرایط در تکوانــدوی 
ایــران خــوب نیســت . در مــدت زمــان 
کــم نمی تــوان معجــزه کــرد و هر کســی 
مســئولیت بگیــرد، از او انتطــار معجزه 
دارنــد. کار ســخت اســت. کشــورها در 
حال پیشــرفت هســتند و برای رسیدن 
بــه جایــگاه قبلــی بایــد خیلی بیشــتر از 

قبــل تــلاش کنیــم.«

یوســف کرمــی دربــاره چرایــی رفتنش 
بــه پاکســتان هــم گفــت: »وقتــی 
پیشــنهاد پاکســتان را قبــول کــردم، 
گفتنــد چــرا پاکســتان مــی روم امــا 
دوســت داشــتم جایی مربیگــری ملی 
را شــروع کنــم کــه تأثیر خوبی داشــته 
باشــم و بــرای اولیــن بــار نیز پاکســتان 
نــدوکاران  برنــز آســیا گرفــت. تکوا
پاکســتانی نیــز پیشــرفت محسوســی 

داشــتند.« 
دارنــده مــدال طــلای قهرمانــی جهــان 
در تکوانــدو جــواب این ســؤال که چرا 
در ایــران مربیگــری نمی کنــد را هــم 
اینگونــه داد: »مــن عضــو کمیتــه فنی 
هســتم امــا بــه نظــرم در تکوانــدوی 
یــد شــرایط مهیــا باشــد.  یــران با ا
دوســت داشــتم اول از همه در کشور 
خودم باشــم اما به شــرطی که شرایط 

فراهــم باشــد.«

یوسف کرمی: 

قهرمانی آسیا عقب ماندگی 
تکواندو را نشان داد

 در تکواندوی ایران 
باید شرایط مهیا باشد. 
دوست داشتم اول از 
همه در کشور خودم 

باشم اما به شرطی که 
شرایط فراهم باشد

سجاد انوشیروانی: 
طلای ریو برای بهداد 

بود
در مراسمی از تندیس 

بهداد سلیمی 
رونمایی شد که سجاد 

انوشیروانی درباره 
بهداد شروع به صحبت 

کرد. سجاد انوشیروانی 
که حالا رئیس 

فدراسیون وزنه برداری 
است، درباره عملکرد 
بهداد سلیمی گفت: 

»شناسنامه تاریخ 
ورزش ایران که ورق 

می خورد، احساس غرور 
می کنیم. می خواهم 

درباره کسی صحبت 
کنم که 20 سال در 

کنارش بودم. بهداد 
از روز اول حضورش 

در اردوی تیم ملی با 
اخلاق حرفه ای و منش 
پهلوانی پله های ترقی 

را طی کرد و از نزدیک 
شاهد تلاش هایش 
بودم. این افتخار را 

داشتیم که در قهرمانی 
جهان و المپیک لندن 

در کنار هم پرچم ایران 
را به اهتزاز در آوریم. 

بهداد مصمم بود 
طلای دوم المپیک 

خود را در ریو کسب 
کند و پنج ماه با وجود 
مصدومیت جنگید و از 
ذره ذره وجودش مایه 
گذاشت و در ریو رکورد 

المپیک را شکست اما 
در نهایت آن اتفاق تلخ 

رقم خورد که از ذهن ها 
پاک نمی شود. هنوز 

هم می گویم طلای ریو 
متعلق به بهداد بود.«

ZOOM

غیبت سوریان و دبیر
شــاید نکتــه مهــم ایــن دیــدار غیبــت 
علیرضــا دبیــر و حمیــد ســوریان بــود. 
رئیس و نایب رئیس فدراســیون کشتی 
هــر کــدام بنــا بــه دلیلــی بــه این مراســم 
نرســیدند. علیرضا دبیر به عنوان رئیس 
فدراســیون کشــتی به دلیــل ســفر بــه 
اســتان لرســتان و دیــدار بــا مســئولان 
سیاســی و ورزشــی استان در این مراسم 
غیبــت داشــت. حمیــد ســوریان هــم 
دارنــده هفــت طــلای جهــان و المپیک و 
چهره شاخص ورزش ایران به دلیل ابتلا 
به کرونا در این مراســم حضور نداشــت.

 
حضور مادر دبیر

در ایــن مراســم بــا وجودی کــه علیرضــا 

دبیــر غیبــت داشــت امــا مــادر او خودش 
را به این مراســم رســانده بود تا به همراه 
پژمــان درســتکار از تندیس علیرضا دبیر 
رونمایی کننــد. حضور مادر علیرضا دبیر 
از نــکات مهــم ایــن مراســم بــود کــه مورد 
تمجیــد حمیــد ســجادی قــرار گرفــت: 
»مادر یکی از قهرمانان ما در جمع حضور 
دارد کــه قهرمــان پرتــلاش و درجه یکی را 
تربیــت کــرده اســت. آقــای دبیــر یکــی از 
مدیــران فدراســیون های پرتلاش و خوب 
مــا اســت که مــدام در حــال کار و فعالیت 
اســت و در برنامه امروز هم به دلیل ســفر 
اســتانی و پیگیــری کارهای کشــتی غایب 
است.« حسن رنگرز هم به همراه حمید 
ســجادی وزیــر ورزش از تندیــس حمیــد 
ســوریان رونمایــی کردند. مــراد محمدی 
هم به همراه همسر و دخترش و یوسف 
کرمــی هــم بــه همــراه دختر و پســرش به 

این مراســم آمــده بودند.

 ســجادی: انتخابــی تیــم ملــی 
کشــتی بی نظیــر بــود

یــن مراســم  ز نــکات مهــم ا یکــی ا
ســورپرایزی بــود کــه حمیــد ســجادی 
به عنــوان وزیــر ورزش بــرای کشــتی رو 
کرد. وزارت ورزش و فدراســیون کشــتی 
ایــن روزهــا اختــلاف نظــر زیــادی بــا هــم 
دارنــد. بعــد از درگیــری شــدیدی کــه 
بیــن علیرضــا دبیــر و محمــد پولادگــر 
معــاون وزیــر ورزش رخ داد، بــه خاطــر 
برگــزاری مســابقات انتخابــی مرحلــه 
نهایــی کشــتی هــم بحــث زیــادی بیــن 
حراســت وزارت ورزش و فدراســیون 
کشــتی در گرفت اما با همه اینها حمید 
سجادی به عنوان وزیر ورزش به تمجید 
از علیرضــا دبیــر پرداخــت: »آقــای دبیــر 
خیلی از مواقع هم که با ما جلسه دارد، 
تــا آخــر نمی مانــد و می گویــد مــن بایــد 
بــروم و بــه کارهای دیگر کشــتی برســم. 

مدام فکرش این اســت که برای کشــتی 
کار کنــد و حتــی یک ثانیــه را نمی خواهد 
از دســت بدهــد. مــدام در تلاش اســت 
و ایــن بــرای همــه مــا قابل احترام اســت 
و از این بابت ایشــان رئیس فدراســیون 

خوبــی هســتند.«
ســجادی در ادامــه اظهــارات خــود یــک 
بــار دیگر بــه تمجید از کشــتی و علیرضا 
دبیــر پرداخــت تــا مشــخص شــود کــه 
قرار اســت از این پس هوای ارتباط بین 
ورزش اول و وزارت ورزش آفتابی شــود: 
»او در دورانــی کــه کشــتی می گرفت هم 
ورزشکار بزرگی بود و هم قهرمان جهان 
و هم قهرمان المپیک شد و از وقتی هم 
که وارد عرصه مدیریت شده از مدیران 
نمونــه مــا بــوده. عملکردش در کشــتی 
فوق العــاده بــوده و امیدواریــم امســال 
هــم در مســابقات قهرمانــی جهــان، هم 
کشــتی آزاد و هم کشتی فرنگی قهرمان 

جهــان شــوند و نتیجــه خوبــی بگیرند. تا 
بــه امــروز هــم عملکــرد کشــتی بســیار 
خــوب بــوده کــه امیدواریــم ایــن رونــد 

ادامــه پیــدا کند.«
ســجادی در ادامــه بــا اشــاره بــه برگزاری 
مســابقات انتخابی تیم های ملی کشتی 
آزاد و فرنگــی، بــا وجــودی  کــه در ســالن 
حضور نداشت به تمجید از این انتخابی 
پرداخــت و عنــوان کرد کــه بابت برگزاری 
این انتخابی از دبیر قدردانی کرده است: 
»بــا توجه به حافظه تاریخی من، صحنه 
مســابقات انتخابــی تیم ملی کشــتی در 
ســالن دوازده هــزار نفــری آزادی، یکی از 
زیباترین، شــکیل ترین و با جبروت ترین 
مسابقاتی بود که برای انتخابی تیم ملی 
تا امروز برگزار شــده اســت. از نورپردازی 
زیبــا و پخــش زنــده گرفتــه تــا حضــور 
مردمــی، بلافاصلــه آن روز بــه آقــای دبیر 

تلفــن زدم و از او تشــکر کــردم.«

حمید سجادی: علیرضا دبیر از مدیران نمونه ورزش است

سورپرایز  »وزیر « برای کشتی
مراســم رونمایی از تندیس 5 قهرمان نامی ورزش ایران روز گذشــته با حضور حمید ســجادی وزیر ورزش و ســید رضا صالحی امیری رئیس کمیته ملی المپیک به میزبانی ســالن اســتاد فارســی آکادمی ملی المپیک برگزار 
شــد. در این مراســم قهرمانان و پیشکســوتان و همچنین تعدادی از رؤســای فدراســیون ها حضور داشــتند. در این مراســم از تندیس علیرضا دبیر، حمید ســوریان، مراد محمدی، یوســف کرمی و همچنین بهداد ســلیمی 

رونمایــی شــد کــه در آن خانــواده برخــی از این قهرمانان هم حضور داشــتند.

محسن وظیفه
روزنامه نگار

پایان دور چهارم 
شطرنج دانشجویان 

با پیروزی غلامی

دور چهــارم رقابت هــای انتخابــی تیم 
ملی شطرنج دانشــجویان با راهیابی 
مهــدی غلامــی به تیــم ملی بــه پایان 
رســید. در دور چهــارم و در بخــش 
پســران، مهــدی غلامــی بــا تســاوی 
در آخریــن بــازی اش در برابــر آرمــان 
حاکمی، ۲.۵ امتیازی شــد و به عنوان 
اولیــن بازیکــن، جــواز حضــور در تیم 

ملــی دانشــجویان را کســب کــرد.
آخرین بازی بخش پسران امروز بین 
آرش داغلــی بــا ۱.۵ و آرمــان حاکمــی 
بــا ۱ امتیــاز برگــزار می شــود تــا چهــره 
دیگر عضو تیم ملی مشــخص شود. 
در بخــش دختــران ژینــا پاک طینــت 
بــر میتــرا اصغــرزاده، صدرنشــین 
رقابت هــا پیروز شــد و کیمیا مجیدی 
بــر فاطمــه ســاداتی فر غلبــه کــرد. 
بــازی وصــال حامدی نیــا در برابــر 
طنــاز ازلــی نیــز برنــده ای نداشــت و 
طرفیــن بــه تســاوی رضایــت دادنــد. 
در جــدول دختــران طنــاز ازلــی بــا ۳ 
امتیــاز صدرنشــین اســت. پرونــده 
این رقابت ها امروز چهارشــنبه بسته 

می شــود.


